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RAADSVRAGEN ZONDER ANTWOORD 
 
 
Nummer  : 157-125 
Onderwerp  : Glasvezel 
Portefeuillehouder : Astrid van de Weijenberg 
Datum   : 30 november 2020  
 

 
Vragen van de fractie van de PvdA aan het college van burgemeester en wethouders (ingezonden op 30 
november 2020). 
 
Vraag 1 
Klopt het dat er in Ilpendam een glasvezel station is?  
 
Vraag 2 
Klopt het dat er in de grond bij het Dorpsplein van Ilpendam al glasvezel ligt, maar dat dit alleen naar 
Purmerend doorgeleid wordt? 
 
Vraag 3 
Wat zijn de aanbevelingen van de provincie en de omgevingsdienst over het Glasvezel onderzoek in 
Waterland? 
 
Vraag 4 
Wat kan de gemeente Waterland doen om deze bereikbaarheid van internet, bellen en tv voor de bewoners 
van Waterland te verbeteren? 
 
 


